

Trading Consultant

交易顾问

Location: Beijing **Starting date:** ASAP

About the Company:

Building on over 30 years of successful presence in capital markets with over 200 clients and 36,000 users worldwide, this company has developed an unmatched competence in the design and implementation of integrated trading, risk management, processing and clearing solutions for buy- and sell-side financial institutions, corporations and utilities located across the globe.

我们的客户在资本市场拥有超过 200 名客户和 36,000 名用户,在 30 多年的成功经验基础上,在为全球各地的买卖双方金融机构、公司和公用事业公司在设计和实施综合交易、风险管理、处理和清算解决方案方面发挥了重要作用。

The Role:

- The trading consulting team is in charge of delivering proactive personalized support to our clients in the Capital Markets industry in the APAC region.
 - 交易顾问团队负责为亚太地区资本市场行业的客户提供积极的个性化支持。
- The trading consultants provide tailored solutions to our clients throughout pre-sales, implementations and production support.

交易顾问通过售前、实施和生产支持为客户提供量身定制的解决方案。

Missions:

Functional design and technical mapping to tailor solution to client's business: 功能设计和技术映射,为客户的业务量身定制解决方案:

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

To access more job offers, consult ccifc.org

Ensure successful follow up of client cases, from notification to resolution and validation.

确保客户案例的成功跟进,从通知到解决方案和验证。

- Gathering requirements, performing configurations, tests and assistance to clients during software implementation. 在软件实施过程中收集需求,执行配置,测试和为客户提供协助。
- Understand the client business and deliver, within project timelines, a high quality solution using best practices.
 理解客户业务,并在项目时间内使用最佳实践交付高质量的解决方案。
- User trainings.

用户培训

Requirements:

To be successful in the role, you should possess:

要成功地担任这个角色,你应该具备

- Bachelor's or Master's degree.
 - 本科或硕士学位。
- Knowledge of financial markets and products is a plus.
 - 金融市场和产品的知识是加分项。
- Strong analytical skills required (quantitative analysis ability is a plus).
 - 需要强大的分析技能(量化分析能力是加分项)。
- Strong background in mathematics applied to Finance.
 - 在金融应用数学方面有强大的背景。
- Good communication skills (internally/externally).
 - 良好的沟通技巧(内部/外部)。
- Proven team player.
 - 有团队精神的人。
- Knowledge in SQL (Oracle and/or Sybase) and Unix commands is a plus.
 - 熟悉 SQL(Oracle 和/或 Sybase)和 Unix 命令是加分项。
- 2-3 years' work experience.
 - 2-3 年工作经验。

Fresh graduates with a strong passion in Finance and Technology are also welcomed to apply! You should be a:

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

我们也欢迎对金融和技术有强烈热情的应届毕业生申请! 你应该:

- Systematic problem solver with critical thinking abilities
 是具有批判性思维能力的系统性问题解决者
- Strong presenter and effective communicator
 强大的演讲者和有效的沟通者

Application:

Please send your resume to: bj-hr@ccifc.org

有意者请将简历投递至邮箱: bj-hr@ccifc.org